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Výběrové řízení „Snížení energetické náročnosti objektů DPMB, a.s. areál Slatina“ 
 
Vysvětlení zadávací dokumentace č. 2  
 
Dobrý den, 
 
v označené věci jeden ze zájemců v rámci veřejné zakázky „Snížení energetické náročnosti objektů DPMB, 
a.s. areál Slatina“ vznesli následující dotazy, na které zadavatel níže uvádí odpovědi.  
 
Vznesený dotaz č. 1: 
Prosím o doplnění informace ohledně MaR kompenzace. Je možné zaslat samostatně kompenzaci. O jaký 
hlavní přívod se jedná? Bude se připojovat na stávající? V kolika bodech se bude měřit analýza sítí? 
Dotaz k dekompenzačnímu rozváděči. Pro podobné výkony je součástí rozváděče i hlídání poruchových 
stavů - napojení na dispečink. Bude něco podobného požadováno? 

 
Odpověď na dotaz č. 1:  
K výše uvedeným dotazům zadavatel uvádí následující: 
 

 Kompenzace je v PD řešena samostatným odstavcem v technické zprávě a několika položkami 
v položkovém rozpočtu. Pro samostatné zaslání by bylo nutné toto z předmětných dokumentů 
vyjmout a vytvořit nový samostatný dokument. 

 O jaký hlavní přívod se jedná? Zadavatel nerozumí dotazu, žádný hlavní přívod není řešen. 

 Bude se připojovat na stávající? Zadavatel nerozumí dotazu, na co stávajícího se má co připojovat? 

 V kolika bodech se bude měřit analýza sítí? Zadavatel nechá na praktických zkušenostech odborné 
realizační společnosti. 

 Hlídání poruchových stavů - napojení na dispečink. Zadavatel uvádí, že nebylo v zadání 
požadováno. Avšak pokud bývá toto standardem, může toto účastník v nabídce zohlednit. 
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Mgr. Kateřina Matušková  
  právní a zakázkový odbor 

 
 

 


